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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ RADY PRO VNITŘNÍ HODNOCENÍ DNE 23. ZÁŘÍ 2019
 

 

 

PŘÍTOMNÍ ČLENOVÉ RVH 

 

prof. PaedDr. Radka Wildová, CSc. 

prof. Ing. František Zahálka, Ph.D. 

prof. PhDr. Zdeněk Beneš, CSc. 

doc. Ing. Marie Dohnalová, CSc. 

doc. RNDr. Jiří Dolejší, CSc. 

prof. MUDr. Jana Dušková, DrSc., MBA 

Mgr. David Hurný 

doc. Mgr. Radek Chlup, Ph.D. 

doc. PaedDr. Karel Jelen, CSc. 

doc. RNDr. Vojtěch Kubíček, Ph.D. 

prof. ThDr. Jan Blahoslav Lášek 

prof. PhDr. Jiří Mareš, CSc. 

doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D. 

prof. ThDr. Martin Prudký 

prof. JUDr. Michal Skřejpek, DrSc. 

doc. MUDr. Alena Stoklasová, CSc. 

prof. RNDr. Luděk Sýkora, Ph.D. 

doc. RNDr. Jiří Tůma, DrSc. 

MUDr. Felix Votava Ph.D. 

doc. PhDr. Jiří Vykoukal, CSc.  

 

 

OMLUVENÍ ČLENOVÉ RVH 

 

prof. MUDr. Tomáš Zima, DrSc., MBA  

doc. PhDr. Ladislav Benyovszky, CSc. 

prof. PharmDr. Martin Doležal, Ph.D. 

Bc. Eliška Kryčerová 

doc. PhDr. PaedDr. Anna Kucharská 

Mgr. Michal Říha 

Tomáš Sychra 

 

 

,PŘÍTOMNÍ HOSTÉ  

 

Bc. Jiří Kučera (tajemník RVH) 

Mgr. Jakub Homolka, Ph.D. (RUK–OKVA) 

Mgr. Václav Müller 

Klabalová Kamila 

Mgr. Vojtěch Tomášek 
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1. ZAHÁJENÍ ZASEDÁNÍ 

 

1) Prof. Wildová: Zahájení zasedání RVH. 

 

2. SCHVÁLENÍ PROGRAMU ZASEDÁNÍ 

 

1) Prof. Wildová: představení programu jednání. 

2) Hlasování: 

Rada pro vnitřní hodnocení UK schválila program jednání 
pro proti zdrželi se hlasování 

17 0 0 

 

2. SCHVÁLENÍ ZÁPISU Z JEDNÁNÍ 26. SRPNA 2019 

 

1) Hlasování: 

Rada pro vnitřní hodnocení UK schválila zápis z jednání 24. dubna 2019. 
pro proti zdrželi se hlasování 

16 0 1 

 

3. SCHVALOVÁNÍ NÁVRHŮ SP 

 

Fakulty ID Název Typ SP 
Forma 

SP 
Zpravodaj 

PedF 1254 Dějiny českých zemí a aplikovaná historie Ph.D P, K 

Doc. Nigrin 
(společenskovědní) 
prof. Beneš 
(humanitní) 

 

1) Prof. Beneš: Představení návrhu studijního programu.  

a) Prof. Beneš: Navrhuje se přerušit projednávání. Přetrvávají zásadní otázky nad 

koncepcí studijního programu.  

b) Prof. Beneš: Studijní plán nesouhlasí s předměty SZZ.  Např. Historiografie není 

v předmětech.  

2) Doc. Nigrin: Koncepční výtky vůči návrhu studijního programu.  

a) Doc. Nigrin: Předměty nesouhlasí se SZZ, zaštiťuje to katedra didaktiky, ale 

didaktika tam mnoho není. 

3) Prof. Wildová: V předložené podobě tedy nelze studijní program schválit. Musí dojít ke 

koncepční změně.  
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4) Navrhuje se přerušit projednávání s tím, že se společenskovědní a humanitní panel setká 

s garantem. 

5) Hlasování: 

Rada pro vnitřní hodnocení UK přerušuje projednávání návrhu studijního programu a 
požádá garanta o setkání. 

pro proti zdrželi se hlasování 

17 0 2 

 

 

Fakulty ID Název Typ SP 
Forma 

SP 
Zpravodaj 

1.LF 810 Ergoterapie pro dospělé NMgr K doc. Stoklasová 

 

1) Prof. Dušková: Představení návrhu studijního programu. 

a) Prof. Dušková: NMGr. SP Ergoterapie byl schválen před rokem, ovšem neměl povolení 

Ministerstva zdravotnictví. 1. LF tedy předkládá nový návrh. Absolventi tohoto SP 

budou již způsobilí k výkonu regulované profese. 

b) Prof. Dušková: 1.LF podala žádost o zrušení předchozího NMgr. Ergoterapie. 

2) Prof. Dušková: Lékařský panel doporučuje schválit studijní program na 10 let.   

3) Hlasování: 

Rada pro vnitřní hodnocení UK uděluje oprávnění uskutečňovat studijní program na 10 
let. 

pro proti zdrželi se hlasování 

18 0 1 

 

 

Fakulty ID Název Typ SP 
Forma 

SP 
Zpravodaj 

FaF 741 
Bioanalytická laboratorní diagnostika ve 
zdravotnictví  

NMgr P 

doc. Kubíček 
(přírodovědný) 
 
doc. Stoklasová 
(lékařský) 

 

1) Doc. Tůma: Představení návrhu studijního programu  

a) Doc. Tůma: Přírodovědný panel navrhuje udělit oprávnění na 10 let.  

b) Prof. Dušková: Lékařský panel souhlasí s návrhem.  

2) Hlasování: 

Rada pro vnitřní hodnocení UK uděluje oprávnění uskutečňovat studijní program na 10 
let. 

pro proti zdrželi se hlasování 

19 0 0 
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Fakulty ID Název Typ SP 
Forma 

SP 
Zpravodaj 

FF 1048 Bohemistika pro cizince NMgr P Doc. Benyovszky 

 

1) Prof. Prudký: Představení návrhu studijního programu. 

a) Prof. Prudký: Návrh studijního programu je kvalitní. Problém je pouze v garantování 

jednoho základního teoretického předmětu profilujícího základu "Česká kultura od 

roku 1939 do současnosti". Garant tohoto předmětu není v souladu se standardy 

(kvalifikace a rozsah pracovního úvazku). 

b) Prof. Prudký: Navrhuje se udělit oprávnění na 10 let s požadavkem na nápravné 

opatření. 

2) Hlasování: 

Rada pro vnitřní hodnocení UK uděluje oprávnění uskutečňovat studijní program na 10 
let s požadavkem na nápravné opatření. 

pro proti zdrželi se hlasování 

17 0 2 

 

 

Fakulty ID Název Typ SP 
Forma 

SP 
Zpravodaj 

FF 1135 Český jazyk – specializační studium NMgr P Doc. Benyovszky 

 

1) Prof. Prudký: Představení návrhu studijního programu.  

a) Prof. Prudký: Dobře připravený a personálně výborně zajištěný studijní program. 

b) Prof. Prudký: Humanitní panel navrhuje udělit oprávnění na 10 let.  

2) Hlasování: 

Rada pro vnitřní hodnocení UK uděluje oprávnění uskutečňovat studijní program na 10 
let. 

pro proti zdrželi se hlasování 

17 0 2 

 

 

Fakulty ID Název Typ SP 
Forma 

SP 
Zpravodaj 

FF 1134 Český jazyk a literatura NMgr P Doc. Benyovszky 

 

1) Prof. Prudký: Představení návrhu studijního programu.  

a) Prof. Prudký: Tradiční a silně obsazený studijní program. Návrh je dobře zpracován. 

b) Prof. Prudký: Humanitní panel navrhuje udělit oprávnění na 10 let.  
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2) Hlasování: 

Rada pro vnitřní hodnocení UK uděluje oprávnění uskutečňovat studijní program na 10 
let. 

pro proti zdrželi se hlasování 

17 0 2 

 

 

Fakulty ID Název Typ SP 
Forma 

SP 
Zpravodaj 

FF 1113 Informační studia a knihovnictví Bc P, K prof. Mareš 

 

1) Prof. Mareš: Představení návrhu studijního programu.  

2) Prof. Mareš: Pracoviště má věkové problémy v kategorii profesorů a docentů. Program je 

jinak kvalitní.  

a) Prof. Mareš: Společenskovědní panel navrhuje udělit oprávnění na 10 let 

s požadavkem na kontrolní zprávu ohledně personálního zajištění.  

3) Hlasování: 

Rada pro vnitřní hodnocení UK uděluje oprávnění uskutečňovat studijní program na 10 
let s požadavkem na kontrolní zprávu. 

pro proti zdrželi se hlasování 

17 0 2 

 

 

Fakulty ID Název Typ SP 
Forma 

SP 
Zpravodaj 

FSV 1071 Balkánská, euroasijská a středoevropská studia NMgr D 

prof. Mareš 
(společenskovědní) 
 
prof. Beneš 
(humanitní) 

 

1) Prof. Mareš: Představení návrhu studijního programu.  

a) Prof. Mareš: Kvalitně připravený ryze distanční studijní program. Dobře připravené 

studijní opory (kontrola studijních postupů, elektronické čítanky, dílčí úkoly). 

b) Prof. Mareš: Společenskovědní panel navrhuje udělit oprávnění na 10 let 

s doporučením, aby se časem přešlo na studijní opory v elektronické podobě.  

c) Prof. Prudký: Humanitní panel souhlasí s návrhem.  

2) Hlasování: 

Rada pro vnitřní hodnocení UK uděluje oprávnění uskutečňovat studijní program na 10 
let. 

pro proti zdrželi se hlasování 

16 0 3 
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Fakulty ID Název Typ SP 
Forma 

SP 
Zpravodaj 

KTF 1369 Dějiny křesťanského umění Bc P prof. Lášek 

 

1) Prof. Lášek: Představení návrhu studijního programu.  

a) Prof. Lášek: Pěkně připravený program, zavedený, bez připomínek.  

2) Prof. Prudký: Humanitní panel navrhuje udělit oprávnění na 10 let.  

3) Hlasování: 

Rada pro vnitřní hodnocení UK uděluje oprávnění uskutečňovat studijní program na 10 
let. 

pro proti zdrželi se hlasování 

18 0 1 

 

 

Fakulty ID Název Typ SP 
Forma 

SP 
Zpravodaj 

KTF 1370 Dějiny křesťanského umění NMgr P prof. Lášek 

 

1) Prof. Prudký: Představení návrhu studijního programu.  

Prof. Prudký: Personálně solidně pokrytý studijní program. Návrh je velmi dobře 

zpracován. Pro fakultu je to perspektivní obor. 

2) Prof. Prudký: Humanitní panel navrhuje udělit oprávnění na 10 let.  

3) Hlasování: 

Rada pro vnitřní hodnocení UK uděluje oprávnění uskutečňovat studijní program na 10 
let. 

pro proti zdrželi se hlasování 

18 0 1 

 

 

Fakulty ID Název Typ SP 
Forma 

SP 
Zpravodaj 

KTF 1100 Teologické nauky Bc D prof. Prudký 

 

1) Prof. Prudký: Představení návrhu studijního programu.  

a) Prof. Prudký: Jedná se o teologii pro laiky. Z dříve kombinované formy studia se stává 

distanční forma.  

b) Prof. Prudký: Personální zajištění je solidní. Koncepčně je studijní program v pořádku, 

ale má problém s oporami pro distanční formu studia, které je nutné dopracovat. 

Studijní opory neobsahuj téměř žádné interaktivní a didaktické.  

c) Prof. Prudký: Navrhuje se požadovat kontrolní zprávu ohledně studijních opor k 30. 6. 

2021. Fakulta by měla doložit studijní opory ke všem předmětům studijního plánu s 

interaktivními prvky. 
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2) Prof. Prudký: Humanitní panel navrhuje udělit oprávnění na 10 let s požadavkem na 

kontrolní zprávu.  

3) Hlasování: 

Rada pro vnitřní hodnocení UK uděluje oprávnění uskutečňovat studijní program na 10 
let s požadavkem na kontrolní zprávu. 

pro proti zdrželi se hlasování 

18 0 1 

 

 

Fakulty ID Název Typ SP 
Forma 

SP 
Zpravodaj 

KTF 1101 Teologické nauky NMgr D prof. Prudký 

 

1) Prof. Prudký: Představení návrhu studijního programu.  

a) Prof. Prudký: Stejná výhrada vůči studijním oporám jako v případě Bc. 

b) Prof. Prudký: Problematické je garantování některých základních teoretických 

předmětů. Z toho důvodu humanitní panel navrhuje nápravné opatření, kdy by se 

nejpozději do roku 2022 mělo garantování vyřešit. 

c) Prof. Prudký: Drobná výhrada k předmětům vyučovaným v cizím jazyce. Vzhledem k 

distanční formě studia nemusí studenti cizojazyčné předměty absolvovat. Je to pro ně 

pouze možnost.  

2) Prof. Prudký: Humanitní panel navrhuje udělit oprávnění na 10 let s požadavkem na 

nápravné opatřené týkající se garantování studijních předmětů a zařazení výuky v cizím 

jazyce do studijního plánu do konce 2022. Dále se navrhuje požadovat kontrolní zpráva 

ohledně doplnění studijních opor do 30. 6. 2021. 

3) Hlasování: 

Rada pro vnitřní hodnocení UK uděluje oprávnění uskutečňovat studijní program na 10 
let s požadavkem na nápravné opatření a kontrolní zprávu. 

pro proti zdrželi se hlasování 

18 0 1 

 

 

Fakulty ID Název Typ SP 
Forma 

SP 
Zpravodaj 

PedF 1261 Didaktika výtvarné výchovy   Ph.D P, K 

Prof. Mareš  
(společenskovědní) 
 
doc. Chlup 
(humanitní) 

 

1) Prof. Mareš: Představení návrhu studijního programu. 
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a) Prof. Mareš: Po věcné stránce velmi kvalitní návrh studijního programu. Program má 

nadnárodní úroveň. Velký problém je ale personální zajištění. Věkové složení katedry 

je velmi vysoké. Dle  předloženého návrhu to katedra řeší velmi pomalu. Složení 

oborové rady je v důchodovém věku. Zahraniční členové oborové rady jsou v převaze, 

což může značně omezovat její schopnosti. Sestava školitelů je také v důchodovém 

věku.  

b) Prof. Mareš: Společenskovědní panel navrhuje přerušit projednávání s tím, že je nutné 

upravit personální zajištění.  

2) Prof. Prudký: Humanitní panel souhlasí s návrhem společenskovědního panelu. Zároveň 

ale konstatuje problematickou grantovou činností (mají pouze vnitro-univerzitní granty). 

3) Hlasování: 

Rada pro vnitřní hodnocení UK přerušuje projednávání návrhu studijního programu 
s požadavkem na úpravu. 

pro proti zdrželi se hlasování 

18 0 1 

 

 

Fakulty ID Název Typ SP 
Forma 

SP 
Zpravodaj 

PedF 1292 Filozofie výchovy a vzdělávání Ph.D P, K 

doc. Dohnalová 
(společenskovědní) 
 
doc. Chlup 
(humanitní) 

 

1) Prof. Mareš: Představení návrhu studijního programu. 

a) Prof. Mareš: Studijní program je navržen ve spolupráci s Filosofickým ústavem AV, 

avšak dohoda ke spolupráci nesplňuje požadované náležitosti. Navrhuje se proto 

požadovat nápravné opatření do června 2020. 

b) Prof. Mareš: Klíčový grant je dedikován Akademií věd, nikoli PedF. Měla by být 

věnována větší pozornost tvůrčí činnosti. Jinak je program kvalitní a doporučuje se 

udělit oprávnění na 10 let. 

2) Prof. Prudký: Humanitní panel souhlasí s návrhem panelu společenskovědního.  

a) Prof. Prudký: Problematické je, že pracoviště PedF - nemá žádné granty. Navrhuje se 

tedy kontrolní zpráva v roce 2022. 

3) Hlasování: 

Rada pro vnitřní hodnocení UK uděluje oprávnění uskutečňovat studijní program na 10 
let s požadavkem na nápravné opatření a kontrolní zprávu. 

pro proti zdrželi se hlasování 

17 1 1 
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Fakulty ID Název Typ SP 
Forma 

SP 
Zpravodaj 

PedF 1296 Pedagogická a školní psychologie  Ph.D P, K prof. Mareš 

 

1) Prof. Mareš: Představení návrhu studijního programu.  

a) Prof. Mareš: Velice kvalitně připravený a personálně zajištěný studijní program, který 

vychází z dohody mezi FF a PedF. V oborové radě je zastoupen konsenzus všech 

psychologů na UK (6 fakult, Psychologický ústav AV a Léčebna v Bohnicích). Z tohoto 

pohledu je studijní program unikátní 

b) Prof. Mareš: Společenskovědní panel navrhuje udělit oprávnění na 10 let. 

2) Hlasování: 

Rada pro vnitřní hodnocení UK uděluje oprávnění uskutečňovat studijní program na 10 
let.. 

pro proti zdrželi se hlasování 

17 0 1 

 

 

1) Prof. Mareš: Představení návrhu studijního programu. 

a) Prof. Mareš: Jedná se o rozšíření studijního programu o plný studijní plán. 

b) Prof. Mareš: Ve studijním plánu nejsou jako základní teoretické předměty označeny ty, 

které vedou ke státní závěrečné zkoušce z Psychologie. Proto se navrhuje požadovat 

nápravné opatření s plněním do září 2020. 

c) Prof. Mareš: Společenskovědní panel souhlasí s rozšíření.   

2) Doc. Tůma: Přírodovědný panel rovněž souhlasí s rozšířením.  

3) Hlasování: 

Rada pro vnitřní hodnocení UK rozšiřuje oprávnění uskutečňovat studijní program o plný 
studijní plán s nápravným opatřením. 

pro proti zdrželi se hlasování 

16 0 3 

 

 

Fakulty ID Název Typ SP 
Forma 

SP 
Zpravodaj 

LFHK 819 Anatomie, histologie a embryologie Ph.D P, K doc. Jelen 

 

1) Prof. Dušková: Představení návrhu studijního programu. 

Fakulty ID Název Typ SP 
Forma 

SP 
Zpravodaj 

PřF 1032 Učitelství geografie pro střední školy NMgr P 

doc. Kucharská 
(společenskovědní) 
 
doc. Tůma 
(přírodovědný) 
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a) Prof. Dušková: Rektor navrhl obor schválit na 5 let z důvodů budoucí integrace. 

b) Prof. Dušková: Návrh je dobře připraven. Lékařský panel navrhuje udělit oprávnění na 

5 let.  

2) Hlasování: 

Rada pro vnitřní hodnocení UK uděluje oprávnění uskutečňovat studijní program na 5 let. 
pro proti zdrželi se hlasování 

17 0 2 

 

 

Fakulty ID Název Typ SP 
Forma 

SP 
Zpravodaj 

LFHK 825 Lékařská mikrobiologie D P, K Prof. Dušková 

 

1) Prof. Dušková: Představení návrhu studijního programu. 

a) Prof. Dušková: Rektor navrhl obor schválit na 5 let z důvodů budoucí integrace. 

b) Prof. Dušková: návrh studijního programu byl také posouzen externím konzultantem 

doc. Bednářem.  

c) Prof. Dušková: Lékařský panel navrhuje udělit oprávnění na 5 let. 

2) Hlasování: 

Rada pro vnitřní hodnocení UK uděluje oprávnění uskutečňovat studijní program na 5 let. 
pro proti zdrželi se hlasování 

17 0 2 

 

 

Fakulty ID Název Typ SP 
Forma 

SP 
Zpravodaj 

PřF 195 Parasitology and Infection Biology        NMgr P doc. Tůma 

 

1) Kučera: Projednávání tohoto studijního programu bylo přerušeno. Jedná se o dlouze 

diskutovaný navazující magisterský studijní program, který má navrženou 3-letou 

standardní dobu studia.  

2) Prof. Wildová: Navržený garant doc. Votýpka uvádí, že program nemá v Česku obdobu. Má 

se jednat o profesní studijní program zaměřený na rozvoj dovedností. 

3) Doc. Tůma: Navrhuje se udělit oprávnění na 5 let s požadavkem na kontrolní zprávu, která 

bude dokládat zájem o program.  

4) Mgr. Hurný: Má fakulta představu, kolik se tam přihlásí lidí?  

a) Prof. Wildová: Fakulta nedělala předběžný průzkum. Dle garanta by byl úspěch 10-12 

studentů. 

5) Prof. Wildová: Navrhuje se udělit oprávnění na 5 let s požadavkem na kontrolní zprávu po 

třech letech ohledně zájmu studentů.  
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6) Hlasování: 

Rada pro vnitřní hodnocení UK uděluje oprávnění uskutečňovat studijní program na 5 let 
s požadavkem na kontrolní zprávu. 

pro proti zdrželi se hlasování 

11 1 7 

 

7) Kučera: Návrh nebyl přijat.  

 

4. ZMĚNY GARANTŮ 

 

1) Kučera: Rada je informována o změně garanta v následujícím studijním programu:  

 

Fakulta Kód SP Název SP Typ SP 

PedF B0413A190001 Školský management Bc 

 

2) Prof. Mareš: Společenskovědní panel změnu projednal a doporučuje ke schválení.  

3) Hlasování: 

Rada pro vnitřní hodnocení UK vzala na vědomí změnu garanta. 
pro proti zdrželi se hlasování 

16 0 0 

 

5. KLÍČOVÉ OTÁZKY VZEŠLÉ Z PRAXE 

 

1) Klabalová: Otázka, zda může být v magisterských studijních programech pouze jedna část 

SZZ.  

a) Klabalová: Právní odbor se domnívá, že je možné mít jednu část SZZ. Kolegium se 

rozhodlo, že bude umožněno ve výjimečných případech. Typicky joint degree/double 

degree.  

 

2) Klabalová: Otázka standardní doby studia. Kolegium rektora se usneslo, že pro studijní 

programy joint/double degree je možné tolerovat odchýlení +/- 1 rok. Případné další 

případy, (jako např. distanční studium na KTF) se budou posuzovat vždy individuálně. 

 

3) Klabalová: Otázka cizojazyčné výuky. Jaké jsou konkrétní požadavky na cizojazyčnou výuku. 

Jaké jsou konkrétní požadavky na mezinárodní rozměr studia?  

a) Klabalová: Chybí  návod, jakou formu má mít mezinárodní rozměr a jazykové 

kompetence.  

b) Prof. Wildová: Odbor připraví materiál a panely doplní požadavky, pro všechny tři typy 

studia. 
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4) Klabalová: Otázka rozsahu společné části studijních programů se specializacemi. 

a) Klabalová: Navrhuje se trvat na 50 % obsahově společných předmětů, nikoli tolik na 

formální stránce.  

 

5) Klabalová: Otázka jednotného profilu absolventa. Studijní programy se rozdrobují na 

studijní plány, které se od sebe mohou lišit. Profil absolventa ale zůstává stejný pro celý 

program. Jednotný profil samozřejmě nelze zachovat u specializací a u sdruženého studia. 

Množí se ale požadavky, aby byl profil vázán na studijní plán. 

a) Klabalová: Navrhuje se tolerance v této věci, pokud jsou znalosti dané profilujícími 

předměty shodné. 

 

6) Klabalová: V rámcovém studijním plánu doktorského studijního programu se objevuje 

pedagogická činnost a výpomoc na fakultě. Je otázkou, jestli by rámcový studijní plán měl 

takové požadavky obsahovat. 

a) Prof. Wildová: Rada bude na toto téma ještě diskutovat při dalších jednáních.  

 

7) Klabalová: V rámcových studijních plánech jsou také požadavky na publikace s afiliací 

k pracovišti. Otázka, zda to nemá být záležitostí fakulty, nikoliv obsahem individuálního 

studijního plánu.  

a) Prof. Wildová: Rada bude na toto téma ještě diskutovat při dalších jednáních. 

 

6. MEZINÁRODNÍ HODNOCENÍ 

 

1) Dr. Šťastná: Informace o nadcházejícím mezinárodním hodnocení UK.  

 

6. RŮZNÉ 

 

1) Prof. Wildová: Začne se opět intenzivněji v pracovní skupině pracovat na hodnocení 

studijních programů.  

2) Kučera: Příští zasedání je 23. 10. ve 13:00.  

 

 

ZAPSAL:  

Jiří Kučera 
Tajemník Rady pro vnitřní hodnocení UK 


